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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2015-10-20. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson, Bert Svensson, Markus Svensson, Robert Runesson, Mathias Jäghagen 
Lars Engdahl, Martin Andersson och Sven Holgersson. 
 
§ 1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Markus Svensson. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående mötes protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 
§ 5  Första veckans jakt på älg- och kronvilt har fungerat bra. Trots låg tilldelning 
  har det inte blivit någon överskjutning. Någon har haft bekymmer med att 
  rapportera i JaktVakt och någon älg har blivit rapporterad för att senare bli 
  lovlig igen. Dessa korrigeringar har gjorts snabbt tack vare att ett antal personer 
  har haft möjlighet, att under pågående jakt, gå in i systemet och göra de 
  rättelser som krävs. 
  Kronviltjakten har börjat bra, bättre än föregående år. 
 
§ 6  Beslut om den fria kalvjakten. 
  På höstmötet beslutades att styrelsen äger rätt att släppa kalvjakten fri innan alla 
  ensamma hondjur blivit fällda, om jakten på dem drar ut på tiden. Vid 
  mötestillfället fanns det två hondjur kvar att skjuta, ett i område A och ett i 
  område B. Olika lösningar och dess konsekvenser diskuterades och efter 
  omröstning blev resultatet följande: 
  Beslut: Samtliga hondjur är vid mötestillfället fällda i C-området och därmed 
  påbörjas den fria kalvjakten i detta område (C) lördagen den 24/10. 
  I område A respektive B påbörjas den fria kalvjakten då samtliga hondjur i 
  respektive område är fällda. Observera att antalet kalvar som får skjutas 
  inom respektive område (A, B och C) är reglerat. 
  



Sida 2 av 3 

 

§ 7  Rapporter och skrivelser. 
   
  a) Innan redogörelsen av denna punkt överlämnade Karl-Gunnar klubban till 
  vice ordförande Lars Engdahl. Innan älgjaktstarten har Fiskareby jaktlag bytt 
  jaktledare. I samband med detta har nya kontaktuppgifter registrerats, men p.g.a. 
  den mänskliga faktorn har inte uppgifterna registrerats på Ronnebyortens 
  e-postkonto. Detta fick till följd att Fiskareby inte erhållit den information som 
  övriga jaktlag fått via e-post, för dem som har uppgett en e-postadress, och som 
  till dem utan e-postadress fått via brev. Jaktledaren på Fiskareby har under 
  veckoslutet innan jaktstarten försökt att nå Karl-Gunnar på hans mobiltelefon, 
  men utan framgång. Först på måndagsförmiddagen får K-G meddelande om 
  missade samtal och meddelande på telefonsvararen. Under kvällen tar K-G 
  kontakt med sekreteraren som omgående skickar uppgifterna till nämnt jaktlag. 
  Efter redogörelsen lämnade de inblandade lokalen och lät övriga styrelsen fatta 
  beslut. 
  Beslut: Styrelsen lastar inte vare sig Karl-Gunnar eller Sven för det misstag som 
  begåtts, orsakade av den mänskliga faktorn och den moderna tekniken. Styrelsen 
  är tydlig med att påpeka att skötselområdet sköts av ideella krafter, inte av 
  avlönade tjänstemän. På grund av att Fiskareby, av egen utsago, gått miste om 
  informationen och inte kunnat jaga, så beslutades att den vuxna älg som de 
  skulle haft möjlighet att fälla under pågående jaktår flyttas till nästkommande 
  jaktår. Det möter inga hinder för Fiskareby jaktlag att deltaga i den fria 
  kalvjakten på samma förutsättningar som övriga jaktlag i C-området. Den fria 
  kalvjakten påbörjas, i C-området, lördagen den 24/10. 
  Beslutet klubbades, de som lämnat lokalen återgick till förhandlingarna och 
  klubban återlämnades till ordförande. 
  Tilläggas kan att fler kontaktuppgifter och informationen angående årets älg- 
  och kronviltjakt funnits tillgänglig på hemsidan och adressen till den enkelt 
  återfinns genom sökning på K-G mobiltelefonnummer. 
   
  b) Johan Harrysson har till styrelsen skickat ett dokument, i första hand i 
  egenskap av markägare, men med underlag från sin arbetsplats, Skogsstyrelsen. 
  Dokumentet berör bland annat skötselområdets indelning i olika inventerings-
  områden A, B och C och gränsernas placering, men också Skogsstyrelsens 
  älgbetesinventering (ÄBIN). 
  Dokumentet finns att läsa i Bilaga 1. 
  Skrivelsen diskuterades och uppgifterna tags i beaktande. 
   
  c) Ulf Rosander, Länsstyrelsen, har skickat en uppmaning att till honom inlämna 
  uppgifter angående könsfördelningen i kalvavskjutningen. Han har efter första 
  veckans jakt fått indikationer på en mycket låg andel kvigkalvar. Han skriver 
  också att normalt ligger snittet på ca. 51 % tjurkalvar,  men i år finns det 
  områden där andelen tjurkalvar överstiger 70 %. Snapphanarna bekräftar Ulfs 
  uppgifter. Vid mötestillfället har Ronnebyorten endast skjutit en kalv och ber att 
  få återkomma med uppgifter då underlaget blivit större. 
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§ 8  30-dagarsmötet kommer hållas i Hasselstad bygdegård tisdagen den 10 
  november kl. 19.00. Då kallas jaktledarna inom ÄSKOt för en diskussion 
  angående de första 30 dagarnas älg- och kronviltjakt. 
  Jaktledarna kommer att bli kallade samt bli påminda om att det är sista 
  inlämningsdag för OBSar. 
  Styrelsen samlas kl. 18.00. Lasse och K-G ordnar frallor och tillbehör. 
   
§ 9  Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 
§ 10  Karl-Gunnar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
Vid tangentbordet   Justeras 

 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Markus Svensson 

 
Ordf. § 1-6 och § 7b – 10.    Ordf. § 7a 

 
 

 ____________________  ____________________ 
   Karl-Gunnar Åkesson   Lars Engdahl 


